
Referat fra beboerrådsmøde onsdag den 16. august kl.10.00 i Fælleshuset

Til stede var: Dorthy, Ellen, Pia, Vibeke og Jannie.

1. Godkendelse af referat. 

2. Fast referent: Ellen

3. Der er givet 46 tilladelser og modtaget 11 klager siden sidst i hele afdelingen.

Fibia havde lovet at vi kunne få fibernet indlagt gratis i alle afdelinger, med kunne alligevel ikke
leve   op til det, så vi får IKKE fibernet i denne omgang.

Brunata har indført et nyt tiltag, hvor vi fremover med login kan følge vores forbrug

Det er afprøvet i Sølvkær med succes.

Hegn om vores resource gårde (Før: affaldsgårde) vil blive olieret hvert andet år.

Miljøskabe til farligt affald mangler en IT- løsning, som vi afventer.

Esromarken 26 er opsagt til decmber 23.

MNVBolig har indgået et nyt samarbejde om servicering  med Boligselskabet Roskilde (200 
boliger) og Skibby Boligforening (57 boliger) .

Ledningstrådene til styring af vores robotklippere skal udskiftes på grund af slitage.

Thomas Høtoft er nyansat til at overtage nogle af Bent Gordons arbejdsopgaver.

Der er ansat en tømrer til arbejdsopgaver jfr. DV-planen.

MNV er med i forhandlinger om 3.500 nye boliger i Holbæk-området samt 4-5 nye byggesager.

MNV har kontakt til en privat bygherre til at bygge 100 nye boliger i Skuldelev (50 ejer- og 50 
lejeboliger).

Aftalen med SSG (rottekasser) er opsagt og en ny aftale er indgået med Frederikssund 
Kommune.

Afdelingsbestyrelsen har revideret vores husorden, der skal godkendes på vores beboermøde 
(Januar 2024).

Vi (Esrogård) skal deltage i ”Bag for en sag” til støtte for Børnetelefonen i oktober måned. 
Nærmere besked senere.

4. Post: Intet nyt

5. Der har været en udlejning af fælleshuset og seks udlejninger af gæstehuset.


